
P R O C E S    V E R B A L  , 

          Incheiat azi  08.11.2018 ,  orele   14,00 , in  cadrul  sedintei  ordinare  a  Consiliului   local  al  
comunei  Leleasca , Judetul  Olt  .  

         Sedinta  de   azi  este   deschisa  de  d-na  secretar  STANESCU  CAMELIA  ,  din  cadrul  
Primariei  comunei Leleasca , Judetul Olt  .  

         DOMNILOR   CONSILIERI  ;  

        Ati  fost  convocati  in  sedinta  ordinara  prin  Dispozitia  Primarului  comunei Leleasca , Judetul 
Olt ,  cu  nr. 174 din  data  de  02.11.2018 . Din  consultarea condicii  de prezenta  rezulta  ca din  cei  
9  consilieri  ce  compun Consiliul  local  sunt  prezenti  9 consilieri ,  ;  

        La  sedinta  de  azi  este  intrunit  cvorumul necesar  pentru  aprobarea  Proiectelor   de  hotarire  
inscrise  pe  ordinea  de  zi . 

        La   sedinta  de  azi, fiind  publica  participa  cetateni  din  localitate  si  anume  : Marinescu Ilie  
si  Bădiţescu Marin . 

        DOMNILOR   CONSILIERI ; 

        Avind  in  vedere problemele  urgente  pentru  analiza consiliului  local  si  asa  cum  ati  fost  
informati  din  invitatia  trimisa    va  rog  sa-mi  permiteti  sa  va  prezint  urmatoarea  ordine  de  zi ;  

    1). Proiect  de  hotarire  referitor  la stabilirea  masuri  pentru functionarea  Serviciului  public  
de   alimentare  cu  apa . 

             Initiator - Selescu Vasilica - Primar 

             Prezinta  - Enache  Constantin- Viceprimar             

       2). Prezentarea  Hotaririlor  Consiliului  Judetean  Olt   si  Ordine  ale  Prefectului  Judetului  Olt .  

                Prezinta  -  Stanescu  Camelia -  Secretar  

       3). Sesizari , petitii , interpelari.  

Se  consulta  Consiliul local  daca  mai sunt si  alte probleme  urgente  care  nu  sufera  aminare ,  
binenteles  daca sunt respectate  prevederile  art. 44  din Legea  nr.  215/2001 – privind  administratia  
publica  locala , republicata ,  cu  modificarile  si  completarile  ulterioare  cu  referire  la  existenta  
raportului de  specialitate al   compartimentului de resort  al  Primariei  care  se  constituie in  urgenta 
si  anume :  

1). Proiect  de  hotarire privind  rectificarea  bugetului  local  varianta  NOIEMBRIE 2018 .  

             Initiator  - Selescu Vasilica - Primar 

             Prezinta  - Păunescu Ioana - Contabil       

      2). Proiect  de hotarire  referitor  la aprobarea  alocarii  sumei  de  7000 lei de  la  bugetul local ,  

pentru  cadouri elevi si prescolari de  Pomul  de  Craciun.  

 Initiator  - Selescu Vasilica - Primar 



           Prezinta  - Gioarsa  Ionel - Administrator  public  

  Se   supune  la  vot  ordinea  de  zi  asa  cum  a  fost  completata  : 

        Cine  este  pentru ?       9  voturi 

        Cine este  impotriva ?      -  voturi 

        Cine  se  abtine  ?       - voturi                         

 In urma votului  dv.  ordinea  de  zi a  fost  aprobata  cu  9  voturi  pentru , - voturi  impotriva -  
abtineri  . 

 Va  rog  sa-mi permiteti  sa  va  informez ca in  conformitate  cu  art.  52  din  Legea nr. 
215/2001 – privind  administratia  publica  locala , republicata ,  cu  modificarile  si  completarile  
ulterioare ,  participa  fara  drept  de vot  la lucrarile  sedintei ; Stanescu Camelia , Gioarsa  Ionel ; 
Paunescu Ioana  ; Marica  Ion ; Trana  Nicolae ; Mierlici Marin ;  

         D-na  secretar Stanescu Camelia – da  citire si  totodata  pune  la  dispozitia Consiliului  local  
procesul verbal  al  sedintei  anterioare  din  data  de  31.10.2018 ,  in conformitate cu  art.  42 ,  alin. 5  
din Legea  nr. 215/2001 – privind  administratia  publica  locala , republicata ,  cu  modificarile  si  
completarile  ulterioare .    

         Intreaba  daca  sunt  observatii  la  continutul  procesului verbal  al  sedintei  anterioare ?                         
Daca  nu  sunt ,  se   supune  la  vot  procesul  verbal  al  sedintei  anterioare asa cum  a fost  insusit .  

         Cine  este  pentru ?      9  voturi 

         Cine este  impotriva  ?    -    voturi 

         Cine  se  abtine  ?       -    voturi  

 Avind   in  vedere   ca a   fost  epuizat   mandatul  de  presedinte  de sedinta  al d-lui DICU  
NICOLAE   , se   solicita   propuneri  pentru  desemnarea  unui  nou  presedinte   de  sedinta.  D-l  
MILITARU  CONSTANTIN - presedintele  de  virsta  propune  ca  presedinte  de   sedinta pe  d-na  
BĂRBULESCU  ELENA  ,  care   va   conduce  lucrarile  sedintei de  consiliu  local  pe  parcursul  a  
3   sedinte  consecutive .  

         Se   supune   la  vot  propunerea  ca  d-na  BĂRBULESCU  ELENA  sa  fie  alesa  presedinte  
de  sedinta . 

         Cine  este  pentru ?         9   voturi 

         Cine este  impotriva  ?       -    voturi 

         Cine  se  abtine  ?          -  voturi  

         In  urma  votului  d-na  BĂRBULESCU  ELENA  a  fost  alesa  presedinte  de  sedinta  
adoptindu-se   hotarirea  nr. 38 din  data   de  08.11.2018  si pe  care  o   rog  sa  preia  lucrarile  
sedintei  ordinare  de  azi .  

          D-na  BĂRBULESCU  ELENA   – multumeste  pentru  increderea  acordata  si  preia  lucrarile 
sedintei  de  azi . 

          Se   intra  in  ordinea  de  zi ; 



          Se   acorda  cuvintul  d-lui  MARICA  ION - administrator  al  Serviciului  public  de 
Alimentare  cu Apa pentru  a  prezenta  referatul  cu  masurile  specifice  stabilite care  sa  fie  
cuprinse in  hotarirea  de  consiliul  local  care  va  fi  luata  astazi . 

          In  continuarea  dl. GIARSĂ IONEL - Administratorul public  da  citire  proiectului  de  
hotarire  initiat  de  catre  primar -Selescu Vasilica prin  care  sunt  stabilite  masurile  concrete pentru  
buna  functionare , chiar   si  amenzi .  

          Dupa  prezentarea tuturor  materialelor  inscrise  pe  ordinea  de  zi , d-na  BĂRBULESCU  
ELENA - Presedintele  de  sedinta  solicita  inscrieri  la  cuvint ; Adreseaza   rugamintea  ca discutiile  
purtate sa  fie  strict  la  obiect si  canalizate pe punctele  inscrise pe  ordinea  de  zi . 

         Se  inscriu  la  cuvint   urmatorii  consilieri ;  

           - Dl. NEGREANU  ION - intreaba - cind  a  fost  reorganizat  Serviciul  public  de Alimentare 
cu  Apa - Cine  a  fost  inintiatorul  acestui  proiect  de  hotarire ? Prin aceasta  s-a  mers  din rau  in 
mai  rau . Ce  elemente  se  vor  mai  da  in  inventar  acestui  Serviciu  public  de  Alimentare  cu Apa 
. Masini , tractoare  , etc. 

           - Dl. Giarsă Ionel - administrator  public - respunde - nu  noi  am  considerat  ca  trebuie 
reorganizat Serviciul  public  de Alimentare  cu  apa ,  ci  ANRSC  si  Ministerul  Dezvoltarii  ne-au  
impus  acest  lucru . Putem  sa  le  dam  in  inventar masina  Primariei , respectiv  LOGANUL - OT-
10-PNL .  

           Cu  privire  la masurile  ce  vor  fi  stabilite  astazi  prin  hotarire  pe  care  o  veti  adopta-o ,  
acestea  se  vor  transpune printr-un  act  aditional  la  contractul  de  furnizare  apa  potabila  catre  
cetateni sau  alte persoane . Concluzioneaza ca  furturile  nu  le  fac  batrinii ,  ci  numai  un  
cunoscator avizat  in domeniu ( cazul  Micu Ion - satul  Ursi -  prin  cu apomentru  intors ) ; 
Recunoaste  ca  el  are  curajul  sa  ii  demaşte . 

           - Dl. NEGREANU  ION - revine - daca  li  se  da  si autoturismul  - li  se  va  ingreuna si  mai  
mult  situatia  financiara . Cu  privire  la  furturile  care se  practica   din  conducta  de  distributie a  
apei  potabile nu  au  fost  depistate  de  15  ani  si  acum  trei  salariati  pot  sa  le  depisteze ? 

          - Dl. Primar - Selescu Vasilica  - arata  ca  in  vara  cind  a  fost  depistat furt  de  apa  la  familia  
Bobicioiu - dl. Negreanu Ion a   spus  ca  nu  exista  hotarire  pentru plata  amenzii ;  nu  exista  baza 
legala , iata  ca  acum  putem  lua  o  hotarire  de consiliu  care  sa  cuprinda  toate  masurile  si care  
sa  poata  conduce  la  buna  organizare  si  functiopnare  a  Serviciului  public  de  alimentare  cu  apa 
. 

           - Dl.  MILITARU  CONSTANTIN - propune  ca  pentru sigiliile  de  la  apometre  care  sunt 
rupte  (  cazul TUDOSE  ION  -  adus  la  cunostiinta  de  dl. Mierlici Marin ) sa  se incheie  un  
proces  verbal  sa  se  semneze  de  toti  cei care sunt   prezenti , sa  se  treaca  chiar  si  la  filmari .  

           -Dl. GIASĂ  IONEL - Administratorul  public - este  perfect  de  acord  cu  propunerea  facuta  
de  dl.  Consilier Militaru Constantin . Nu  isi  explica  faptul  de ce  se extrage  o  cantitate  mare  si  
de  incasat suma este   mult  mai  mica . Face  o  remara  cind  in urma  cu  3-4 ani  s-a  mers  pentru  
majorarea  pretului la  ANRSC , unul  dintre  impedimente a  fost ca  sunt multi  salariati incadrati si  
cheltuiala  cu  forta  vie  este  destul  de  mare  si  nejustificata .  

          - Dl. POPONETE  DUMITRU - este  in  totalitate  de  acord  cu  masurile propuse  si  chiar nu  
le  considera  prea  dure . Contractele  de  furnizare  a  apei  potabile vor  cuprinde  masurile  stabilite  



astazi  prin  acte  aditionale. Am  reorganizat Serviciu  public  de  Alimentare  cu  Apa  prin  hotarirea 
Consiliului  local ,  iar   acum  trebuie  ca  impreuna  sa  cautam  solutii si  sa  nu  lasam  singuri pe  
cei  trei  salariati . Oamenii trebuiesc  platiti pentru  munca  prestata ,  iar  daca  prin  absurd  se  
inchide  sistemul , cine  plateste  amenda ? Sa  se   solicite  sprijin pentru  rezolvarea  acestei  
probleme  la  Consiliul Judetean Olt .  

          - D-na  PĂUNESCU  IOANA - Contabil -si  care  pina  in  prezent tine  contabilitatea -  cu  
privire  la  acest  aspect arata ca in  prezent Serviciul  public  de   almentare  cu  apa  este cu  
personalitate  juridica  , este  independent  ,  sursa  de  finantare este  sursa  G ,  iar  in  momentul  de  
fata legea  nu  mai  permite finantarea din  bugetul  primarei  pentru  achitarea  salariilor personalului  
angajat . Anumite  cheltuieli  se  pot  finanta numai  in  caz  de  forta  majora ( exemplu -  se  arde  o  
pompa  si  intrega  comunitate  locala  nu  are  apa ) 

         - Dl. NEGREANU  ION - daca  prin  absurd  se inrerupe  apa ,putul  se  nisipeaza  prin  
nefolosire  , apoi  de  unde  luam  bani  sa  il  punem  din nou  in  folosinta ? 

Garanteaza  faptul ca  din  incasari  nu  se  vor  stringe  bani pentru  salariile  personalului  angajat  de  
la  apa .  

         - D-na  BOBEICĂ  SALOMIA - trebuie  sa  ne  respectam  intre  noi . Nu suntem primii  care 
am  reorganizat  practic Serviciul  public  de  alimentare  cu  apa , astazi am  vazut  prin  raportul  
prezentat  de administratorul Serviciului public  de  alimentare  cu  apa masurile  care  se  pot  lua  
pentru  buna  functionare  a  acestuia . Considera ca  prin  luarea  acestor  masuri se  vor  stopa  si  
furturile si chiar  s-a  facut  o  analiza amanuntita pe 3 ani  in  urma care  este  cantitatea  de  apa 
cumparata  de  la  operatorul  de  apa pe  categorii  de  consumatori:persoane fizice;persoane  
juridice;institutii  publice. O  balanta de  la  ferma  de pasari  cita  apa  consuma  si  cit  curent  
electric  plateste . Daca toate  acestea au  fost  puse  in  ordine ,  salariatii  trebuie sa  isi  ia  banii ,  nu  
se  poate  sa munceasca  fara  plata . Hotarirea  va  apartine dv.  Operatorului  de apa  ,  sa  fie  
depistata  orice  sursa  din  care  putem  sa  atragem venituri si  atunci  vom  avea  si  salarii . Isi  
mentine  in  continuare  propunerea  de  majorare  de  pret  de  la  2,6 lei la  4  lei/ m.c. O metoda 
destul  de  buna  ca  ferma  de  pasari  in  schimbul  consumului  de  apa  sa  plateasca  energia . 

         - Dl.  MARICA  ION - Administratorul Serviciului public  de  alimentare  cu  apa prezinta in  
fata  Consiliului local o  sinteza pe anul  2017  si  anul  2018 a cantitatii  de  apa  distribuita  catre  
consumatori . Cu  suma  incasata pe  apa  distribuita  nu  se  pot  acoperii nici  salariile  angajatilor , 
dar  celelalte  cheltuieli , mentenanta, SGA, clor s.a.  

        arata  ca  in  lunile  de  vara ale  anului  2017 s-a  consumat cite 1  bazin si  jumatate zilnic ,  
suma incasata  trebuia  gospodarita  sa ii  ajunga  si  pentru  lunile in  care  consumul  era  mai mic .  

         - Dl. NEGREANU  ION - propune sa  se completeze  organigrama  , sa  ramina  un  singur 
salariat  la  Sistemul  public  de  alimentare  cu  apa ,  iar  ceilati  doi  sa  treaca in  aparatul  de  
specialitate  al  primarului  ,  sa  li  se  dea  redistribuire  de  sarcini si  sa  fie  platiti  de  la  primarie . 
Arata  ca  la  infiintarea  sistemului se  prevedea incadrarea  cu  5  salariati .  

         - Dl. BOSTINARU  VICTOR - consilierul personal  al  primarului - intervine  si  arata ca  
intotdeauna personalul  angajat  a  fost  in  numar  de  3 salariati . 

         - D-na  PĂUNESCU  IOANA - Contabil - in  ceea  ce  priveste  majorarea  pretului trebuie sa  
treaca cel  putin  12 luni de  la infiintarea  Serviciului  public  de  alimentare  cu apa .  



          - Dl. GIOARSĂ IONEL - Administratorul  public - propune  ca atunci  cind  se  va  merge  la  
ANRSC pentru  majorarea  pretului  sa  mearga  si  salariatii  de  la SPAA . 

         - Dl. DICU  NICOLAE -  este cu  totul  de  acord ca  pretul apei  sa  se  majoreze. In  cazul  
depistarii  de  furturi  sa  se  taie  in  carne  vie fara nici  un  fel  de  menajament . Sa  fie  
reglem,entata situatia  in  contabilitate  pentru virarile  la Casa  de Asigurari  pentru Sanatate . 
Consumul  de  apa  este foarte mic , populatia  este  imbatrinita, nu mai au nici  animale . Sa  fie  
redistribuite sarcinile ,  sa  se  incadreze pe  functia  de  paznic, guard  si sa  fie  folositi  si  la  
Sistemul  de  alimentare  cu  apa . Furturile  din  sistem au  fost  inventate  tot  de  salariati . Masurile  
pe  care  le  vom  aproba  astazi sunt  foarte  bune si  le  aprobam  astazi .  

        - Dl. ENACHE  CONSTANTIN - Viceprimar - intreaba  pe  dl. MIERLICI  MARIN - salariat la  
Serviciul  public  de  alimentare  cu  apa  ,  daca  ar fi societatea dumnealui  , cum  ar  proceda ? De  
ce  sa  vedem  ca  singura  solutie - disponibilizarea  personalului. Pina  in  prezent  considera  ca 
chiar  nu  si-au  meritat  banii si  da  exemplu : La  Afumati da  drumul la apa  alta  persoana . Dl. 
Mierlici  niciodata  nu  a  fost  interesat  sa  vada  cum  se  da  drumul  la sistemul  de  la  Leleasca  , si  
nici  invers . Intodeauna  au  gasit sprijin  in  tot ceea  ce  au  solicitat  de  ce  se  pling ? 

        - Dl. MILITARU  CONSTANTIN - solicita  clarificari in  unele  probleme : 

        -  Serviciul  public  de  alimentare cu  apa  este  infiintat  potrivit  legii  si noi Consiliul  local  am  
adoptat   hotarire ; 

        - Pretul pe  m.c. nu  este foarte  mare ,  consumul este scazut,  populatie  este putina ,  animale  
nu  mai  sit   aproape  deloc ; 

       - Defectiuni  sunt chiar multe , sa  se  faca  o  analiza ,  sa  fie  amplasate  apometre  pe  sate , apoi  
sa  se  determine  consumul  pe  sat . Incasarea  sa  fie  facuta  la  o  luna . Sa trecem  chiar  si  la  
amenintari ca  se  va  inchide  sistemul si  astfel  sa  se  faca  opinie  publica sa  se  demaste  cetatenii 
singuri intre ei . Sa fie facut  un  studiu , calcul, incasare , livrare .  

       - Adreseaza o  intrebare d-lui NEGREANU  ION - ca  in  sedintele  anterioare a amintit ca  sunt  
persoane  din  primarie care  mai  au  si  alti  acoliti  care au  diverse  instalatii  pentru  furturi , sa  ii 
spuna pentru  a  fi  luate  masuri .  

       - Dl. NEGREANU  ION - raspunde - Nu  cunoaste pe  nimeni si  nici  nu isi  aminteste sa  fi  spus  
asa  ceva .  

       - Dl. MILITARU  CONSTANTIN - revine - pentru  cei  care au  defectiuni si  nu  este  nimeni  in 
gospodarie  sa  se  intocmeasca  un  proces  verbal ,  sa  se  semneze  de  mai  multe  persoane si  chiar  
sa  se  filmeze  cu  telefonul . Sa  fie  gasite solutii , salariatii  sa  nu se  plinga ca  nu  se cunoaste , nu  
se  poate . Singura solutie raminme  tot   majorarea  pretului sau poate fi  si  schema  de incadrare. Nu  
putem  sa  fim  indiferenti pentru  salaratii de  la  apa si  sa  ne  luam  mina  dupa  ei , sa   se  faca  un  
efort  si  din  partea  lor  ca  incasarea  sa  se  faca  lunar  .  

      Pierderile sunt  mari mai  ales la legaturi (bransari) salariatii de  la  Serviciul  public de  alimentare  
cu  apa trebuie  sa  fie mai  operativi .  

      - Dl. NEGREANU  ION - exista  apometre la intrarea pe  sate , se cunoaste cantitatea de  apa  
livrata ,  cita  se  incaseaza,  iar  daca  nu  se  compenseaza  una  cu  alta  impartirea  consumului  sa  
se  faca  la  toti  cetatenii  din  sat .  



      Cu  privire la   salariati  sa le  fie  redistribuite  sarcinile in  cadrul aparatului  de  specialitate  al  
primarului . Sa  se  mai  faca  o interventie  la  Compania  de  Apa  poate  vor  sa   preia  sistemul . A 
mai  existat o  tentativa  de preluare  in  anul 2016. Bransarile  de  la Tonesti  au  fost  facute de firma  
specializata , dar  au  fost  facute  si  unele  ilegalitati in  anul  2005 . Exista pierderi datorita  unei  
proste  organizari si  mergem  din  rau  in  mai  rau. Cine  are  grija  de  sistem ? Cine urmareste 
Serviciul  public  de alimentare  cu apa, problema  trebuie  serios  tratata . Un  lucru  bun ca au  inteles 
oamenii  de  la  ferma  de  pasari .  

     Propune  ca  pentru  a  ajuta  sistemul  de  alimentare  cu  apa  sa  se  procure un  utilaj care  sa 
poata  sa  desfasoare  si  alte  activitati aducatoare  de  venituri. Salariile  nu  pot  fi  acoperite numai  
din  incasari si  mai sunt  si  alte  cheltuieli care  si  aceste  sunt  foarte mari . 

     Face o  situatie  comparativa pe  perioada  cit  a  lucrat  la  comuna  Topana care  avea  12  km  de  
retea  de  distributie si  care  livra apa  la pretul  de  5 lei/m.c. neacoperindu-si factura  CEZ  si  plata 
salariatului (1  singur salariat ). Nu  este  usor , dar  sa  ne  gindim  la  redistribuire  de  sarcini . Ferma  
de  gaini desfasoara  o  activitate  multumitoare  pe  raza  localitatii ,  achita  toata  facutura  CEZ ,  
preia  cerealele  de  la  cetatenii  din  comuna. Propune  cit  de  repede  posbil  majorarea  pretului / 
m.c.Sa  fie depistate  toate  pierderile populatiei ,  ATENTIONEAZA  ca  daca se  continua  in  felul  
acesta raminem  fara apa . Reaminteste  faptul  ca  la bazine  dupa  ce  s-a  furat  transformatorul 
personalul (barbati )  au  facut  de  paza  mai  bine  de 2  luni si  pe  timpul  iernii . Expune  faptul  ca  
nimeni  nu  stie  cite emotii s-au  intimpinat  pina  la  introducerea apei  in  localitate . Primaria  
trebuie  sa  gaseasca  solutii  sa  nu  fie  inchis  sistemul. Pe  perioada  mandatului  sau  a  fost  criticat 
ca  a  concesionat  suprafetele  de  islazuri  comunale dar  era  singura  solutie , s-a mai  incasat  un  
ban . 

     - Dl. SELESCU VASILICA - Primar - arata  ca  Serviciul public de  alimentare  cu apa nu  a  fost 
reorganizat  de  drag ,nici  ca  vrut  cineva ,  da  citire  Ordinului din  partea  ANRSC si Ministerul 
Dezvoltarii. Exista  multe  situatii ,  sa  fie facut  un  studiu  comparativ  pe  gospodarie , ca  de  
exemplu : o  familie  compusa  dintr-o  singura  persoana fara  animale  consuma  5 m.c. si o  alta  
gospodarie  compusa  din  3-4  membrii  si  animale  consuma aceiasi  cantitate  ,  trebuie  sa  ne  dea  
de  gindit ca  are  instalatii  ascunse . Incearca ca  in  perioada  urmatoare sa  mai  mearga  la  
Compania  de  Apa  pentru  preluarea  sistemului , daca  reusim  se  vor  lua  instalatiile  impreuna  cu  
salariatii pe  care daca  ii preia ii  va  duce  in  tot  judetul  si  la  alte  lucrari . Considera ca nu  sunt 
defectiuni  sau  pierderi  mari  care  sa impuna  mari  cheltuieli , conducta  este garantata . Sa  se  
acorde  mai  mare  atentie  din  partea  salariatilor pentru  sigilari  si  contractele in  curs  de  derulare .  

        - Solicita luarea de  cuvint dl. MIERLICI  MARIN - salariat  la Serviciul  public  de  alimentare  
cu  apa  si  in  calitate  de  invitatcare  arata ca  singura solutie viabila  pentru  buna  functionare este  
predarea  catre  Compania  de Apa , prin  preluare cu  active  si  salariati . Arata  ca  de  13  ani am  
fost  impreuna si  cu  actualul  primar  si  cu  fostul  primar ,  dar acum  este  foarte  greu  sa  nu  ai  
salariu pe  doua  luni . Noi  salariatii  de  la  Serviciul  public  de   alimentare  cu  apa  nu  putem face  
mare  lucru . Apometrele  trebuiau  verificate la  metrologie  ,  sunt  vechi . De  ce  acum  cautam  sa  
gasim  vinovati ,  impreuna  trebuie  sa  facem  ceva pentru  supravetuirea sistemului .  

       - Se  acorda  cuvintul d-lui MARINESCU  ILIE  - in  calitate  de  invitat . La sistemul  de  
alimentare  cu  apa  se  munceste , dar  nu  pot  sa  stea  fara  salarii  luni  de  zile  ,  sunt  rate  la  
banici , copii  la  scoala ,  alte  cheltuieli  in  gospodarie . Este  pacat  sa  pierdem Sistemul  de  
alimentare  cu  apa . Sa  se  gaseasca  solutii  pentru  plata  salariilor  ,  iar contributiile la Casa  de  
pensii,Casa  de  Asigurari  pentru  sanatate  , etc.   sa  fie  achitate . 



       - D-na  Paunescu Ioana - intervine  si  arata ca sumele  datorate  drept  contributii  au  fost  virate .  

       In  continuare  d-l  administrator  public GIOARSA  IONEL - propune ca  in  curind  vor  veni  
sarbatorile  de  iarna si  ca de  fiecare  data Primaria  impreuna  cu Consiliul  local  au  acordat  o  
suma  de  bani pentru  organizarea Pomului  de Craciun  si  distribuirea  de  pachete  cadouri  la  elevi  
si  prescolari ,  de  aceea  propune  acordarea  sumei  de 7000  lei , pentru  care  se  va  adopta  
hotarire .  

        - Dl.MILITARU  CONSTANTIN - revine  la  discutia  privind plata  salariilor  la  salariatii  
incadrati  la  Sistemul  public  de  alimentare  cu  apa ,  potrivit  prevederilor  legale acordarea  de  
subventii numai  pentru  cazuri  de  forta  majora , nicidecum pentru  plata  salariilor personalului  
angajat . 

        - Dl. DICU  NICOLAE - privitor  la  rectificarea  bugetara  de  azi - intreaba - de ce  s-a  
distribuit  bani catre  salarii  la  capitolul ,, paza,, la  capitolul ,,biblioteca ,,? 

        - D-na  contabil raspunde  - prevederea bugetara  alocata  la  inceputul  anului  cind  a  fost  
aprobat  bugetul  de  venituri  si  cheltuieli nu  acopereau  suma  pina  la  sfirsitul  anului . 

        - Dl. Primar  - SELESCU  VASILIC[ - da  citire  adresei  cu  nr. 2264 din 05.11.2018 - DSVSA 
Olt privind  masurile specifice  ce  trebuiesc aplicate  ca  urmare  a  evolutiei pestei  porcine  africane 
,prin aducerea  la  cunostiinta astayi  dv.  Si  mai  departe  dv.  Consilierii  locali catre  cetateni .  

        - Dl. MILITARU  CONSTANTIN -  in  calitatea  pe  care  o  are  de  membru  al Consiliului  
local  in  cadrul Consiliului  de Administratie  al  Scolii Gimnaziale  Leleasca , aduce  la  cunostiinta  
ca centrala  termica nu  incalzeste . 

        - Dl. POPONETE  DUMITRU - arata  ca  in  cadrul  unei  sedinte  anterioare  a  Consiliului  
local isi  amineteste ca  am stabilit ca  specialistul care a  verificat  centrala  termica sa  recomande  
schimbarea sau  nu a  acesteia . Noi  nu  suntem  specialisti  ,  nu  putem  schimba  centrala de  capul  
nostru , daca I-a  fost  expirata perioada  de  garantie ,  toate  aceste  sa  fi  fost  puse  pe  hirtie  si  
atunci  aprobate  de  noi  ca  centrala  veche  sa  fie  inlocuita  cu  una  noua . 

        - Dl. NEGREANU  ION - propune achiyitionarea  unei  centrale  noi  la  Scoala Gimnaziala 
Leleasca .  

        - Dl. ENACHE  CONSTANTIN - Viceprimar - expune  o  situatie  de  fapt -  a  mers  la  Scoala  
Gimnaziala  Leleasca  si  a  deschis usa  la  centrala  si  aceasta  nu  a  scos  fum . Centrala termica  
trebuie  pusa  in explatare  cu  lemne  uscate  si  nu  cu  lemne  verzi  si  ude  care  sunt  si  acum de  
cind  au  fost  aduse  in  curtea  scolii .O alta  problema  ,  caloriferele nefolosite  de salile  unde  nu  
se organiyeaya  cursuri  trebuia  inchise . Sa fie bagat  antigel  in  instalatie  pentru  a  nu  ingheta  pe  
timpul  iernii . Se  intreaba  de  ce  11-12 ani  a functionat ,  iar  acum  ce  se  intimpla ? Oare nu  este  
si  vina  conducerea  Scolii ? 

         - Dl. MILITARU  CONSTANTIN  - arata ca odata  cu  masurile de prevenire  a  pestei  
porcine  africane a  fost  modificata  si  Legea  vinatorii,  sa  facem  interventie  catre  fondurile  de  
vinatoare  concesionare  de  pe  raza  localitatii sa  mai  reduca  numarul  de  porci  mistreti prin 
mariorea  cotei  de  vinat .  

        Cu  privire  la  intabularea  terenurilor - mai  sunt  unele  probleme ,  trebuie  sa  stim  ca  
cetatenii  trebuie  sa  vina  la  Primarie pentru a putea sa  le  clarifice . 



        Solicita  autoritatii  publice  locale ; 

-  revenirea  la  adresa de  la  Ocolul Silvic Vulturesti referitoare  la  prestarea  serviciilor  
publice  catre cetatenii din zona URŞI ; 

- reprofilare  si  amenajare drumuri  - Costa Greereşti - Mierliceşti ; 

- o  noua  amenajare  la  Costa  lui Tapu ; 

  Presedintele  de sedinta   dupa  epuizarea  discutiilor strict  la  ordinea  de  zi  supune  spre  
aprobare  urmatoarele  proiecte  de  hotarire ;  

    - referitor la alegerea  presedintelui de  sedinta , care  este  aprobat cu  9  voturi pentru  ____  
voturi  impotriva  ___abtineri  ,  devenind  astfel   hotarirea   nr. 38 din 08.11.2018 .  

- referitor la stabilirea masuri pentru functionarea  Serviciului  public  de   alimentare  cu  apa  ,  
care  este  aprobat cu  8  voturi pentru  ____  voturi  impotriva  1  , abtineri ( dl. Consilier Negreanu 
Ion ) ,  devenind  astfel   hotarirea   nr.  39  din 08.11.2018 .  

- referitor  la rectificarea  bugetului  local  - varianta  NOIEMBRIE  2018 ,   care  este  aprobat 
cu  9  voturi pentru  ____  voturi  impotriva  __  , abtineri  ,  devenind  astfel   hotarirea   nr.  40  din 
08.11.2018 .  

- referitor  la aprobarea  alocarii  sumei  de  7000 lei de  la  bugetul local , pentru  cadouri elevi si  

prescolari de  Pomul  de  Craciun  ,   care  este  aprobat cu  9  voturi pentru  ____  voturi  impotriva  
__  , abtineri  ,  devenind  astfel   hotarirea   nr.  41  din 08.11.2018 .  

     Se  stabileste ca  sedinta urmatoare sa  aiba  loc  la  data  de  20.12. 2018 ,  cu  urmatoarea  
ordine  de  zi ; 

   1). Proiect  de  hotarire  referitor  la rectificarea  bugetului  local - varianta  DECEMBRIE  
2018 . 

             Initiator - Selescu Vasilica - Primar 

             Prezinta  - Paunescu Ioana - Contabil  

1) . Hotarire  referitoare la  angajarea d-nei ALEXANDRU  VASILICA ca  asistent  
personal pentru  bolnavul  CIOBOTARU  ELENA-CATALINA .  

  Initiator - Selescu Vasilica - Primar 

3). Prezentarea  Hotaririlor  Consiliului  Judetean  Olt   si  Ordine  ale  Prefectului  Judetului  
Olt .  

             Prezinta  -  Stanescu  Camelia -  Secretar  

           4 ). Sesizari , petitii , interpelari 

Presedintele de  sedinta arata ca  s-au   epuizat  toate  punctele  inscrise  pe  ordinea de  zi ,  
declara inchise  lucrarile  sedintei  ordinare a  Consiliului local  al  comunei Leleasca , Judetul  Olt . 

       Pentru  care  am  incheiat  prezentul   proces  verbal .  

 



                          Presedinte   de  sedinta ,                                                      Secretar ,   

                                             

E.Barbulescu                                              C. Stanescu  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


